
Enjoy the beautiful summer weather and join us in our exciting bike tour along the Berlin Wall trail. Our 

teacher David will guide the tour und share curious and interesting facts about the division of Berlin 

and Germany. The tour starts at Alexanderplatz at the TV Tower and leads you along approx. 10 km 

along the trail up to the final location “Mauersegler“ next to Mauerpark, where we can eat and drink 

something. There is a maximum of 15 participants – Come to the office and register quickly! 

         

Price:   9 € - Sign up in the office until 14-07-2015! 

Meeting point:  12.45h Bike Rental Store in front of the TV-Tower 

   (Tipp: you can reserve a bike there) 

 

 

Wir freuen uns auf Euch!   

We are looking forward to seeing you there!  

 

Freitag, 17. Juli 2015 

Fahrradtour  
 

ca. 4 – 5 Stunden 

approx. 4 – 5 hours   

Wir nutzen das schöne Wetter für eine interessante Fahrradtour entlang des Mauerweges durch Berlin. 

Unser Lehrer David wird die Tour begleiten und euch mehr zur spannenden Geschichte der Teilung 

Berlins und Deutschlands berichten. Die Tour startet am Fernsehturm und verläuft auf einer Strecke 

von 10 km durch Berlin bis zum Endpunkt am Mauerpark. Dort können wir im Café  „Mauersegler“ eine 

Kleinigkeit essen und etwas trinken. Meldet euch schnell im Büro an, denn die Plätze sind begrenzt! 

                                                                      

Preis:   9 € - Bitte bis zum 14.07.2015 im Büro anmelden! 

Treffpunkt:  12:45 Uhr Bike Rental Laden vor dem Fernsehturm  

   (Tipp: dort kann man sich ein Fahrrad reservieren) 


